To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB BANK Date: 08-08-2022 03:00:00 PM Subject: Deputies to the CEO	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك العربي التاريخ: 08-08-2022 PM 03:00:00 الموضوع: نواب للمدير العام التنفيذي
In reference to the Instructions of Issuing Companies Disclosure, Accounting and Auditing Standards for the year 2004, we kindly inform you that the Central Bank of Jordan issued its no-objection on 7/8/2022 on the promotion of the following persons to fill the positions mentioned below: - Mr. Mohammed Ahmed Khaled Masri to assume the position of Deputy Chief Executive Officer / Corporate & Institutional Banking Mr. Naim Rasim K. AlHussaini to assume the position of Deputy Chief Executive Officer / Consumer Banking and Wealth Management Mr. Eric Jacques Modave to assume the position of Deputy Chief Executive Officer / Chief Operating Officer (COO).	بالإشارة إلى تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004. نرجو إعلامكم بصدور عدم ممانعة السادة البنك المركزي الأردني بتاريخ 2022/8/7 على ترقية السادة التالية أسماؤهم في المناصب التالية: - السيد محمد أحمد خالد المصري ليتولى منصب نائب المدير العام التنفيذي للأعمال المصرفية للشركات والمؤسسات المالية السيد نعيم راسم كامل الحسيني ليتولى منصب نائب المدير العام التنفيذي للخدمات المصرفية للأفراد وإدارة الثروات السيد إيريك جاكوز موداف ليتولى منصب نائب المدير العام التنفيذي للعمليات والأنظمة المصرفية.
07-08-2022	07-08-2022
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Khulud Eisawi	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Khulud Eisawi